
Klub Radnych

Prawo i Sprawiedliwo:*c

RADA MIASTA WI.OCI.AWEK

Krzysztof Kukucki
Prezydent
Miasta Wloclawka

INTERPELACJA

Zwracam siq z proSbq, uzasadnionq ostatnimi wydarzeniami na terenie spotki
Anwil s'a' o regularne przeprowadzanie przynajmn iej razw roku szkolefi i cwiczeri dtamieszkaric6w Moclawka jak postgpowai w sytuacji zagro2enia chemicznego orazinnych zagro2en.

Zwyrazami szacunku

"fn,a [/,r.rurr, \i; ,/a_
dr inz. lrena Vukovic - Kwiatkowska

Radna Rady Miasta Wfoclawek

Wloclawek, 03-12-2024 r


